
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 813
Hvordan vil ministeren sikre, at træ der er lovligt, men ikke bæredygtigt produceret ikke
bliver brugt på offentlige/statslige bygninger i Danmark og dermed sikre, at Danmark ikke
er med til at efterspørge træ fra gamle værdifulde skove rundt om i verden? Der henvises
til S 755 i sagen om hugst i gamle biologisk værdifulde skove i Canada, hvor en af de
i den offentlige indkøbsvejledning anerkendte certificeringsordninger ikke kan garantere
bæredygtighed fra det pågældende land, er nationale lovgivninger ikke altid nok til at
sikre, at det træ der eksporteres er forsvarligt at aftage.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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